

## **Personal Statement of your views about China**

Please answer the following questions sincerely in order and sign confirm.

Questions:

1. 您曾经来过中国吗？什么时候？

Have you visited China before? When did you visit?

2. 是什么原因影响您选择来中国留学？

What influenced you to choose to study in China?

3. 是什么原因影响您选择来福建农林大学留学？请简述理由。

What influenced you to choose to study at Fujian Agriculture and Forestry University?

Please give a brief explanation.

4. 您目前是否有中国的朋友？愿意和更多的中国人交朋友吗？

Do you have friends of Chinese nationality? Are you willing to make friends with more Chinese nationals?

5. 您对中国的文化了解多少，有没有哪项喜爱的中国文化，请简述理由。

Do you know anything about Chinese culture? Give an example and briefly explain.

6. 您觉得来华留学可能会遇到哪些问题，该如何应对？

What difficulties are expecting to encounter while studying in China and how do you plan to solve them?

7. 您目前的汉语水平如何？

Do you currently have a basic knowledge of Chinese language and what level have you reached?

8. 您是否了解中国的法律法规和当地的风土人情？

Are you familiar with Chinese laws, regulations and local customs ?

Signature:

Date: